



## LiMUR-möte, Medicinska Föreningen

**Onsdagen 20 November kl 17.15**

Lokal: Humle, Växthuset

Närvarande:

*LiMUR-medlemmar:* Frida Andersson, Greta Sten, Emil Adolfsson, Alexander Yaghoubi, Matilda Isberg, Sara Hill

---

1. Mötets öppnande
2. Val av sekreterare – Greta Stén
3. Val av justeringsperson – Frida Andersson
4. Närvarande – Frida Andersson, Greta Sten, Emil Adolfsson, Alexander Yaghoubi, Matilda Isberg, Sara Hill
5. Adjungeringar – inga adjungeringar.
6. Fastställande av dagordningen – Punkt angående motion om temagrupsrepresentantsval.
7. Hälsorunda – alla berättar hur de mår.
8. Föregående protokoll
  - 8.1. *Bilaga LiMUR protokoll 231019* – godkänns och läggs till handlingarna.
9. Bordlagda ärenden – inga bordlagda ärenden.
10. Wall-E – MF har köpt in en egen kamera för zoom, finns i förrådet.
11. Föregående period



- 11.1. Styrelseutskottsmöte och inval – styrelseutskotten på respektive ort ska väljas in på ett år. Många sökande till Jönköping, få sökande i Norrköping och Kalmar så ansökningsperioden har förlängts. Förhoppningsvis blir det inte samma problem nästa år när två till klasser kan söka.
- 11.2. Consensus UU – Matilda rapporterar. Diskussion kring förbättringsmöjligheter för biblioteket och insamling av nomineringar till bästa handledare m.m.
- 11.3. IKT-möte – Matilda rapporterar. Det ska sättas in ett teknikforum där teknikerna på de olika orterna kan kommunicera med varandra. Mikrofoner som var beställda till Norrköpings LiU-lokaler har kommit på villovägar. Studenter fyller i att IKT är bra på utvärderingarna, vilket inte verkar stämma med verkligheten.
- 11.4. IKT-stormöte - Matilda rapporterar.
- 11.5. Preklin-KRaM – Alexander rapporterar. Studenter saknar föreläsningar under tema GNM på K1. Hög arbetsbelastning och stressnivå under K2 samt dålig kommunikation mellan studenter och basgruppshandledare. Ojämn arbetsbelastning under terminen på K3 och K4. K4 har haft seminarium på kvällstid om psykisk ohälsa, och det planeras ett till liknande seminarium för alla studenter. Missnöje i K5 angående tema VF:s föreläsningar samt oklarheter kring arbetet.
- 11.6. PUL – Greta rapporterar.
- 11.6.1. Typfall
- 11.6.2. Utvärdering
- 11.6.3. Byte av huvudstudieort

## 12. Kommande period



12.1. OMSiS – Sker nästa gång i Lund 23-24e november.

13. Byte av sista LiMUR-mötet – beslut att inte flytta mötet. Första mötet för VT20 planeras den 19e januari.

14. Övriga frågor

14.1. Information kring motion "val av temagrupsrepresentant" – Frida informerar om att styrelsen valt att avslå motionen men skriva en mot-proposition.

15. Utvärdering av mötet

16. Nästa möte

16.1. *Fikaansvarig – Frida och Alexander*

17. Mötets avslutande